



<b>Plats och tid</b>	Sjuntorpsrummet, kl 18:00-19:50
<b>Ledamöter</b>	Bedros Cicek (KD) ordförande Agneta Andersson (S) Anders Fridén, Autism och Aspergerföreningen Fyrbodalen Gunilla Kämpe, Dyslexiförbundet i Fyrstad Lars Sundman, Hörselskadades förening i Vänersborg-Trollhättan med omnejd Ulf Skoglund, Reumatikerföreningen Trollhättan Ingemar Larsson, Trollhättans Dövas förening
<b>Övriga närvarande</b>	Jane Johansson, Förvaltningschef Tommy Svensson, Förvaltningschef Joakim de Blanche, sekreterare
<b>Justerare</b>	Anders Fridén
<b>Justeringens plats och tid</b>	Trollhättan 2023-08-23
<b>Underskrifter</b>	
<b>Sekreterare</b>	<hr/>
<b>Ordförande</b>	<hr/>
<b>Justerare</b>	<hr/>

*Protokollet förvaras på Stadskansliet, Trollhättans Stad*



§ 13

### Mötets öppnande

- a. Anders Fridén väljs att justera protokollet
- b. Inga synpunkter på föregående ordinarie protokoll, 2023-06-07, läggs till handlingarna.
- c. Punkt 5 Funktionsdag Fritidsgård utgår.  
Informationspunkt om bassängliften i Älvhögsborg tillkommer.

---

Justerandes sign

Utdragsbestyrkande



§ 14

### Mål och resursplan

- a. Jane Johansson Förvaltningschef Omsorgsförvaltningen redogör för förvaltningens mål 2024 (se bilaga).
- b. Tommy Svensson Förvaltningschef kultur och fritidsförvaltningen går igenom förvaltningens mål och kommande investeringar 2024 (se bilaga).

Diskussion om att alla inte kan delta i alla verksamheter samt om föreningsbidragen kan vara mer inkluderande.

Fullt deltagande är ett strävansmål att arbeta mot, genom att hitta sätt och lösa problem när de uppkommer. Gällande inkludering i bidragsprocessen är det en fin gräns, föreningslivet måste vara fritt, om vi går för hårt fram kan det bli sämre.

Justerandes sign

Utdragsbestyrkande



§ 15

### Information om bassängliften i Älvhögsborg

Under inomhussäsong kommer liften med galge vara monterad och tillgänglig på allmänhetens tider vid Varmbassängen.

Under utomhussäsong är liften med galge monterad onsdagar och fredagar mellan 9-11. Övriga tider ok att använda liften efter genomgång från personalen, bör göras i förväg. Personalen kan hjälpa till i mån av tid.

---

Justerandes sign

Utdragsbestyrkande



§ 16

## Diskussion om rådets innehåll

Diskussion om vad som tas upp på rådet, vad bör förändras eller fungerar dagens upplägg med en stående punkt på varje möte?

Synpunkter:

- Viktiga frågor kommer ofta sent i programmet exempelvis uppdateringen av Handikapplanen.
- Planen och insatser kopplade till planen bör vara en återkommande punkt att följa upp på rådet.
- Förslag att starta 17:00 i stället för 18:00, för att det inte ska bli så sent.
- Fokusera mer på vad som ska göras vid redovisningar och dra ned på siffrorna, inte oviktiga men tar ibland överhand.
- Bra om föreningarna har bättre koll på vad som kommer tas upp på kommande möte.
- positivt med mer önskemål om vad som ska tas upp från föreningarna.

## Beslut

Se över inkomna punkter om och hur de går att implementera.

Justerandes sign

Utdragsbestyrkande



§ 17

### Nästa möte

Nästa möte är den 15 november i Sjuntorpsrummet

---

Justerandes sign

Utdragsbestyrkande